
Jednání školské rady ze dne 24.10.2022 

Přítomni:  předsedkyně MUDr. Eva Klabanová, Dita Vobrubová - Skálová, Mgr. Hana Jirglová,  

 Mgr. Jaroslav Peřka, RNDr. Lubomír Paroha, Mgr. Pavla Rážová 

Přizváni: ředitelka školy Mgr. Lenka Holubcová 

 

1) Seznámení 

Do funkce člena ŠR byl jmenován RNDr. Lubomír Paroha. 

 

2) Výroční zpráva 2021/2022 

Ředitelka školy seznámila členy ŠR s výroční zprávou za uplynulý školní rok. Členové ŠR zprávu 

připomínkovali a jednohlasně schválili. 

 

3) Maturitní vysvědčení 

Předsedkyně ŠR, MUDr. Klabanová, požádala ředitelku školy, zda by bylo možné, aby byli osloveni rodiče ze 

Spolku rodičů a nakoupily se desky na vysvědčení za účelem zvýšení vážnosti ceremoniálu předávání 

maturitních vysvědčení na zámku. Paní ředitelka přislíbila, že se osloví rodiče. 

 

4) Kariérní den 

Paní předsedkyně se zajímala o to, proč byl kariérní den zaměřený převážně na technické obory a nebyly žádné 

ukázky pro humanitně zaměřené studenty. Ředitelka školy obeznámila členy, že ostatní prezentace chyběly, 

protože o jejich provedení neprojevil nikdo zájem. Škola tedy pracovala pouze s těmi obory, které byly ochotné 

se na kariérním dni podílet. 

 

6) Výsledky maturitní zkoušky z matematiky 

Mgr. Pavla Rážová požádala ředitelku školy o objasnění situace týkající se výsledků maturitní zkoušky z 

matematiky. Jedná se o velké rozdíly ve výsledcích mezi jednotlivými třídami víceletého a čtyřletého gymnázia 

a špatné hodnocení ve srovnání s výsledky ostatních studentů v České republice. Paní ředitelka sdělila, že je to 

z důvodu slabšího složení jedné třídy v kombinaci s vyučujícím matematiky, který již na škole nepracuje. 

 

7) Ředitelka školy seznámila ŠR s následujícími body: 

• Na škole se konala akce zaměřená na finanční gramotnost studentů, která probíhá formou hry. Je tedy 

vhodná pouze pro studenty nižšího gymnázia. Škola do budoucna plánuje oslovit ČNB, aby vznikla 

forma spolupráce vhodná i pro vyšší gymnázium. 

• Možné stipendium ze strany Pedagogické fakulty UJEPu dostanou učitelé, kteří zůstanou po studiích v 

našem kraji. Mohla by to být motivace pro nové mladé pedagogy. 

• Škola podala žádost o akreditaci na 5 let do programu Erasmus. Pokud bude schválena, budou probíhat 

výjezdy žáků i učitelů do zahraničí. 

• Studentská rada školy by ráda i nadále zachovala doučování, které bylo studenty školy poskytováno 

žákům základních škol v době distanční výuky.  Rádi by nadále pomáhali alespoň v rámci gymnázia. 

• Do budoucna plánuje škola i nadále nabízet studentům sportovní kurzy (outdoor, horské túry a další 

sportovní výjezdy). Škola upustila od tradičního Chorvatska, protože to je pro žáky i rodiče již známá 

lokalita. 

 

Členové se dohodli na termínu příštího jednání ŠR dne 17.4.2023 v 17 hodin. 

 

 

Zapsala Mgr. Pavla Rážová 

V Děčíně dne 24.10.2022 


